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Interpelacja

W związku z szerokim zainteresowaniem i licznymi pytaniami od mieszkańców naszej 
gminy dotyczącymi gospodarki odpadami zwracam się z prośbą o podanie następujących 
informacji:

- rodzaje i wysokość kosztów jakie ponosi gmina w związku z funkcjonowaniem 
PSZOK-u (od początku jego powstania do końca 2017 roku),

- jaką ilość odpadów wytworzyliśmy od początku obowiązywania tzw. "ustawy 
śmieciowej” do końca 2017 roku, z podziałem na poszczególne frakcje.

Z poważaniem


